
 
 

 

Zápis č. 4/2017 z jednání Rady Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram 

 
Datum konání:  13.09.2017 

Čas zahájení:  14:00 hodin 

Místo:   Příbram, kancelář svazku 

 

Přítomni:    Ing. Jan Michálek (obec Dolní Hbity), Markéta Balková (obec 

Hvožďany), Ing. Zuzana Šourková (obec Sedlice), Ing. Jindřich Vařeka 

(město Příbram), Václav Chmelař (obec Dubno) 

Omluven(a):    -- 

 

Program jednání Rady Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram 

 

1) Prezence účastníků (viz. Prezenční listina) 

 

Předsedající položil dotaz, zda má někdo z přítomných členů Rady k poslednímu zápisu nějaké 

námitky či připomínky. Nikdo žádné neuplatnil, zápis je považován za schválený. 

 

2) Schválení programu 

 

Předsedající Ing. Jan Michálek navrhl schválení programu dle pozvánky na jednání Rady 

svazku: 

 

1) Prezence účastníků 

2) Schválení programu 

3) Schválení zapisovatele 

4) Kontrola plnění usnesení  

5) Rozpočtové opatření 

6) Různé 

7) Závěr 

 

Usnesení č. 01/04/2017 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram schvaluje předložený návrh programu.  

Hlasování:  PRO  5 , PROTI    0   , ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení bylo schváleno 

 

3) Schválení zapisovatele 

Předsedající Ing. Jan Michálek navrhl Jaroslavu Vildovou jako zapisovatelku.  

 

Usnesení č. 02/04/2017 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram schvaluje zapisovatelku jednání Jaroslavu 

Vildovou. 

 

Hlasování:  PRO 5, PROTI   0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno 



 
 

4) Kontrola plnění usnesení 

 

Předsedající Ing. Jan Michálek zahájil bod a předal slovo tajemníkovi Bc. Jiřímu Kuželovi, 

který podal informaci k minulým usnesením: 

 

• Usnesení č. 04/03/2017 

 

a) Spisový a skartační řád 

 

Tajemník zde informoval přítomné o povinnosti DSO vydat spisový a skartační řád na základě 

§ 66 odst. 2 zákona č. 499/2004 Sb. o archivnictví a spisové službě a o změně některých zákonů, 

v souladu s vyhláškou č. 259/2012 Sb. o podrobnostech výkonu spisové služby.  

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram bere na vědomí informace o vydání spisového 

a skartačního řádu DSO ORP Příbram. 

 

 Zde neplynuly žádné další úkoly. 

 

 

• Usnesení č. 05/03/2017 

 

b) Organizace destinačního managementu Brdy  

 

Předsedající Ing. Jan Michálek zde otevřel otázku přístupu DSO k Turistické oblasti Brdy a 

Podbrdsko. Slova se ujala Markéta Balková, starostka obce Hvožďany a uvedla informace o 

probíhajících jednáních na Krajském úřadě Středočeského kraje ke nově vznikající turistické 

oblasti Brdy a Podbrdsko. Jednání začala již na konci loňského roku. Při posledním jednání 

byly předsdtaveny stanovy TO Brdy a Podbrdsko. Uvedla, že MAS Podbrdsko se stane členem 

TO Brdy a Podbrdsko. Přítomní se shodli, že pro DSO ORP Příbram by byla vhodná spolupráce 

s TO Brdy a Podbrdsko formou partnerství. 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram doporučuje projednat tuto záležitost na VH, 

s doporučením, aby se DSO ORP Příbram stal partnerem TO Brdy a Podbrdsko. 

 

Valná hromada projednala tento bod a souhlasila s doporučením rady stát se pouze partnery. 

Po zaslání této informace Ing. Musílkové z KÚSK a zároveň stanoviska k záležitosti stanov, kdy 

byla vyjádřena lítost o nezapojení se svazku jako člena, byla zaslána informace o zapracování 

naší připomínky. Zde byla také pochopena naše připomínka k výši příspěvku, který 

znevýhodňoval DSO oproti jiným způsobům příspěvku. Zde je třeba také upozornit na následné 

reakce starostů Lázu a Obecnice, kdy se jim doneslo mylné informace o tom, že svazek již 

vstoupil do Turistické oblasti Brdy a Podbrdsko, že s tím nesouhlasí a raději vystoupí ze svazku. 

Byli ujištění, že platí rozhodnutí Valné hromady a bez jejího rozhodnutí nemůže nikdo žádný 

vstup nikam podepsat a ani se o tom nikde nejednalo. 

K bodu proběhla další diskuse bez usnesení. 

 

 

 

 



 
 

 

 

• Usnesení č. 06/03/2017 

 

c) Informace týkající se návrhu legislativních změn ve VS, podněty/návrhy na případné změny 

se očekávají také právě od starostů.  
 
Tajemník informoval přítomné o možnosti zapojení se do procesu týkajícího se návrhu 

legislativních změn ve veřejné správě. Projektový tým připravuje platformu pro PS, která bude 

o tomto diskutovat atd. V prvním řade, je nutné zjistit, jestli je o to vůbec zájem a kdo má zájem 

se do procesu zapojit. Zda pověří nějakého zástupce, nebo nikoho a necháme to být. V průběhu 

léta přijdou další informace. Markéta Balková, starostka obce Hvožďany navrhla, že by bylo 

vhodné, aby zastupoval členské obce v této oblasti Bc. Jiří Kužel, tajemník DSO ORP Příbram. 

Přítomní souhlasili. 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram doporučuje projednat Valné hromadě s tím, že 

by DSO ORP Příbram zastupoval v tomto jednání Bc. Jiří Kužel, tajemník DSO ORP Příbram. 

 

Tato informace byla předána na SMO a první jednání se uskuteční dne 21.9.2017 

 

 

 

• Usnesení č. 07/03/2017 

 

d) Přihláška do dobrovolného svazku obcí, obcí Trhové Dušníky. 

 

Přítomní projednali žádost o vstupu obce Trhové Dušníky do DSO ORP Příbram a doporučují 

zařadit bod k projednání do programu na Valnou hromadu Dobrovolného svazku obcí ORP 

Příbram o přijetí obce Trhové Dušníky za člena Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram. 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram ukládá zařadit  do programu Valné hromady 

Dobrovolného svazku obcí k projednání bod o vstupu obce Trhové Dušníky do Dobrovolného 

svazku obcí ORP Příbram a doporučuje VH přijmout usnesení o přijetí obce Trhové Dušníky 

za člena. Valná hromada bod projednala, obec Trhové Dušníky byla přijata a byly učiněny 

všechny kroky ke změně v rejstříku svazků. 

 

 

Usnesení č. 03/04/2017 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram bere na vědomí informace přednesené v bodě 

kontrola plnění usnesení. 

 

Hlasování:  PRO 5 , PROTI    0, ZDRŽEL SE  0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

 



 
 

5) Rozpočtové opatření č. 3/2017 

 

Předsedající Ing. Jan Michálek přednesl důvod předložení rozpočtového opatření č. 3/2017 tak, 

jak přítomní obdrželi v příloze Návrhu rozpočtového opatření. Důvodem rozpočtového opatření 

byla nutnost přesunu finančních prostředků mezi paragrafy dle přiložené přílohy Rozpočtového 

opatření č. 3/2017.  

 

Nikdo z přítomných nebyl proti. 

 

Usnesení č. 04/04/2017 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram schvaluje rozpočtového opatření č. 3/2017 dle 

přílohy, která je součástí tohoto zápisu. 

 

Hlasování:  PRO 5, PROTI    0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

6) Různé 

 

Předsedající Ing. Jan Michálek zahájil bod a předal slovo tajemníkovi Bc. Jiřímu Kuželovi, 

který podal informaci: 

 

 

a) Vnitřní směrnice 

 

• Směrnice podrozvahy 

 

Tajemník informoval přítomné o povinnosti DSO vydat na základě vyhlášky č. 410/2009 Sb. 

Směrnici podrozvahy. Směrnice je sepsána tak, aby její účinnost nastala k 1.10.2017, 

s pořadovým číslem 9. K bodu proběhla diskuse přítomných. 

 

Usnesení č. 05/04/2017 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram  schvaluje jako směrnici č.9 DSO ORP Příbram, 

Směrnici podrozvahy. 

 

 

Hlasování:  PRO 5, PROTI    0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

• Směrnice o používání platební karty České spořitelny VISA Business 

 

 

Tajemník informoval přítomné o povinnosti DSO vydat na základě vyhlášky č. 410/2009 Sb. 

Směrnici o používání platební karty České spořitelny VISA Business. Směrnice je sepsána 



 
tak, aby její účinnost nastala k 1.10.2017, s pořadovým číslem 10. K bodu proběhla diskuse 

přítomných. 

 

Usnesení č. 06/04/2017 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram  schvaluje jako směrnici č.10 DSO ORP 

Příbram, Směrnici o používání platební karty České spořitelny VISA Business. 

 

Hlasování:  PRO 5, PROTI    0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

b) Ochrana osobních údajů/svazek zajištění 

 

V tomto bodě tajemník Bc. Jiří Kužel seznámil přítomné s informací, že dne 25. května 2018 

vstoupí v účinnost nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 ze dne 27. dubna 

2016 o ochraně fyzických osoby souvislosti se zpracováním osobních údajů a o volném pohybu 

těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně osobních údajů). Jednou 

z povinností, kterou toto nové nařízení zavádí, je povinnost správců a zpracovatelů osobních 

údajů zřídit funkci tzv. pověřence pro ochranu osobních údajů. Tato povinnost se přitom týká 

každého kraje, města i obce a některých právnických osob, které jsou územními samosprávnými 

celky zřizovány. 

 
Zde existuje možnost další formy spolupráce obcí vedoucí ke sdílení pověřence je uzavření 

smlouvy o vytvoření dobrovolného svazku obcí (srov. § 49 a násl. zákona o obcích), případně 

rozšíření činnosti existujícího svazku o plnění úkolů pověřence pro členské obce (v rámci 

stanov). I v takovém případě platí, že pověřencem je při tomto řešení dobrovolný svazek obcí, 

nikoliv pracovník svazku, který bude tuto činnost fakticky vykonávat. Současně by měl být 

určen jako kontaktní osoba. Je-li zvoleno takové řešení, není již nutné, aby členské obce 

uzavíraly každá individuální smlouvu o poskytování služeb pověřence s dobrovolným svazkem 

obcí. Postačí, je-li uzavřena jediná smlouva, a to mezi pověřencem a tímto svazkem. 

Svazek je totiž samostatným právním subjektem, který může vlastním právním jednáním 

vstupovat do práv a brát na sebe povinnosti (§ 49 odst. 3 zákona o obcích). V tomto případě 

tedy obce nezajišťují pověřence vlastním právním jednáním, ale svou účastí v dobrovolném 

svazku obcí. 

Zde tajemník dále upozornil, že předmět činnosti svazku, spočívající v zajištění činnosti 

pověřence pro členské obce, musí být uveden ve stanovách, které jsou přílohou smlouvy o 

vytvoření svazku obcí (§ 50 odst. 2 písm. b/ zákona o obcích). Byla by nutnost na další VH 

projednat a poté případně schválit změnu stanov v jednotlivých zastupitelstvech. 

Pan Václav Chmelař, starosta obce Dubno navrhoval, aby svazek v této záležitosti vyčkal na 

informace ze školení zaměstnanců CSS k tomuto tématu, které proběhne ve dnech 23.10 – 

24.10.2017. 

Bc. Jiří Kužel zde ještě podotkl, že svazek by mohl soutěžit ve věci GDPR společně s městem 

Příbram. 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

Usnesení č. 07/04/2017 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram bere na vědomí přednesené informace, možnost 

řešení problematiky prostřednictvím DSO a navrhuje vyčkat na podrobnější informace 

z dvoudenního školení zaměstnanců CSS DSO ORP Příbram.   

 

Hlasování:  PRO 5, PROTI    0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

c) CENT/ Certifikovaný elektronický nástroj tendrů  

 
 
Tajemník informoval přítomné s nabídkou a možnosti poskytování služeb v oblasti 

elektronického zadávání veřejných zakázek členským obcím. Tato povinnost vstupuje 

v platnost na základě zákona 134/2016 Sb. o zadávání veřejných zakázek dne 18.10. 2018. 

Zde pak zadavatelé veřejných zakázek provádějí on-line administraci samostatně, nebo 

prostřednictvím zástupce zadavatele v řízení v souladu s ust. §43 zák. č.134/2016 Sb. zákona o 

zadávání veřejných zakázek, v platném znění. Svazek oslovil společnost Osigeno, která za tímto 

účelem zprovoznila v souladu se zákonem, a především novelou zákona č.179/2010 Sb. vlastní 

profil zadavatele na adrese: www.profilzadavatele-vz.cz, kdy na tomto profilu zadavatele jsou 

v souladu s vyhláškou Ministerstva pro místní rozvoj č. 260/2016Sb. prostřednictvím 

certifikovaného elektronického nástroje CENT on-line administrovány veřejné zakázky pro 

veřejné zadavatele, dotované zadavatele a sektorové zadavatele. S ohledem na značné zatížení 

obcí, jsme nechali zpracovat nabídku, kdy by svazek zastupoval obce a zadával by na základě 

jejich požadavků do systému. Společnost Osigeno  předložila nabídku, která je po dohodě 

koncipována bez města Příbram, které má vlastní oddělení a rozsáhlou agendu. Tajemník poté 

předložil přítomným nabídku. 

 

Veřejný zadavatel – DSO Příbram 

 

A/ Základní aktivace profilu zadavatele DSO Příbram: 

• základní aktivace žadatelů a import dat z předch. profilů zadavatele 10.000,00 Kč 

• internetová prezentace upravená individuálně graficky 10.000,00 Kč 

• základní zaškolení uživatele zdarma 

B/ Využití paušálních plateb pro DSO Příbram 

• paušální za základní a rozšířené funkce CENT za 1 rok (12 měsíců) 1.000,00 Kč/obec 

C/ Doprovodné služby: 

• HOT-LINE (od 8-16) zdarma 

• následná pravidelná školení personálu 1.500,00 Kč / os. 

• rozšířená podpora v místě uživatele 1.000,00 Kč / hod 

Uvedené ceny jsou bez DPH. 

(Tato nabídka se nevztahuje na Město Příbram, které je též součástí DSO Příbram!)  

 



 
K bodu proběhla další diskuse. 

 

 

Usnesení č. 08/04/2017 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram doporučuje zjistit další možnosti a podmínky, 

aby DSO ORP Příbram mohl zajišťovat elektronické zadávání veřejných zakázek a dále 

doporučuje předložit projednání na další jednání VH. 

 

 

 

Hlasování:  PRO  5, PROTI    0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

 

d) Odpady – Projednání změny systému odpadového hospodářství na území ORP 

Příbram  

 

V tomto bodě tajemník Bc. Jiří Kužel seznámil přítomné s termínem konání setkání starostů 

ORP Příbram na téma „Projednání změny systému odpadového hospodářství ORP Příbram“, 

které se uskuteční dne 19.9.2017. Na programu je ze strany Ekokom mimo jiné i analýza třídění 

odpadů v území členských obcí a další záležitosti na kterých jsme se dohodli na společném 

jednání se zástupci Ekokomu.  Zúčastní se ho i pan starosta z Vestce, který seznámí přítomné 

se způsobem likvidace prostřednictvím meziobecní spolupráce v jejich území. Na nás je pak 

představit způsob jak bychom chtěli postupovat dál v našem území. Jít cestou překládací stanice 

v majetku svazku obcí, nebo jenom cestou zajištění smluv mezi obcemi a svozovými 

společnostmi prostřednictvím DSO, za využití výjimky in-house při zadávání veřejných 

zakázek. Zde bychom měli, zaujmou pevné stanovisko, za kterým budeme prozatím stát, a které 

bude na jednání prezentováno. Otázka umístění překladové stanice se pak začne více řešit, až 

bude jasný zájem jít touto cestou. Svazek prozatím oslovil generálního ředitele Diamo, 

s dotazem, zda a za jakých podmínek by bylo možné odkoupit, či pronajmout pozemky za 

současnou skládkou. K dotazu nám přišlo zamítavé stanovisko, kde se uvádí, že s pozemky 

Diamo počítá pro další využití. 

Nezbývá tedy než hledat jiné pozemky.  Pan Ing. Jindřich Vařeka, starosta města Příbrami, 

uvedl, že Rada města bude v pondělí 18.9.2017 projednávat žádost pana Zábrodského o souhlas 

na výstavbu překládací stanice v lokalitě Bytíz. Bc Jiří Kužel se po sdělení této informace 

vyjádřil, že i tak svazek může zajistit pro obce smlouvy prostřednictvím případně nově vzniklé 

obchodní společnosti, za využití výjimky in-house, kterou by svazek založil a řídil. Následně 

by mohl za obce soutěžit poskytovatele služeb v odpadovém hospodářství, podávat hlášení o 

množství vyprodukovaného odpadu za období a také vystupovat jako partner pro ČEZ za území 

členských obcí. Tato situace by umožňovala do smluv s poskytovateli vložit podmínky na 

technické řešení, pro zpětnou kontrolu likvidovaného odpadu, jeho množství a skladbu 

z jednotlivých obcí. Předejde se tím administrativní zátěži starostů a jiných pracovníků obcí a 

zároveň bude obec mít přesné informace o vyprodukovaném odpadu a způsobu jeho likvidace. 

Nebude to ale ta nejvhodnější varianta, taková, která je vedená v plánu odpadového 

hospodářství SK a říká, že nejvhodnější je cesta společné překládací stanice ve vlastnictví obcí 

a měst spojených do větších svazků. K bodu proběhla další diskuse přítomných, kteří 

konstatovali, že může dojít ještě k určité změně, která by učinila změny v plánech odpadového 



 
hospodářství a svazek bude muset reagovat na tyto další případné změny. K tomuto se ještě 

vyjádřil tajemník, který konstatoval, že v současné době jsou schválené a platné dva závazné 

dokumenty, kterými jsou Nařízení vlády č. 352/2014 a Plán odpadového hospodářství SK, ze 

kterých musíme vycházet. 

 

Z jednání odchází Ing. Jindřich Vařeka. 

 

 

Usnesení č. 09/04/2017 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram bere na vědomí informace o připravovaném 

setkání starostů ORP Příbram k projednání změny systému odpadového hospodářství na území 

ORP Příbram dne 19.9.2017. 

 

 

Hlasování:  PRO  4, PROTI    0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

e) Seminář účetnictví 

 

V tomto bodě byla přednesena možnost pořádání dalšího kola semináře pro účetní, který se 

setkal s kladnou odezvou. Seminář bychom uspořádali v listopadu a využili bychom i jiného 

přednášejícího, na kterého máme kladnou odezvu. Dále tajemník vznesl dotaz, zda se rada bude 

dále vyjadřovat či dávat souhlas s konáním seminářů a školení. K bodu proběhla diskuse 

přítomných. 

 

 

Usnesení č. 10/04/2017 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram schvaluje uspořádat seminář účetnictví a dále 

pověřuje tajemníka k organizaci seminářů dle uvážení  a potřeb, bez dalšího souhlasu rady. 

 

Hlasování:  PRO   4, PROTI    0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

f) Plánované projekty na rok 2018 

 

V tomto bodě seznámila paní Vildová přítomné s možností realizace projektů na rok 2018.   

 

• Projekt: Technická liga mládeže – Soutěž Cadet Grand Prix. Jaroslava Vildová 

přítomným sdělila informace k projektu, který je zaměřen hlavně na přípravu dětí na 

praktický život. Projekt by mohl být realizován jako součást školní výchovy nebo jako 

mimoškolní aktivita. Do projektu se budou moci zapojit skupiny dětí ze škol členských 

obcí nebo zájmových organizací na území DSO ORP Příbram. Princip projektu je na 

sestavení závodního vozíku „Cadetcar“ a následně účast na republikové soutěži Cadet 

Grand Prix se svým vozíkem. V závodech se soutěží ve třech disciplínách a třech 

věkových kategorií. Celková cena materiálu na kompletní vozík je ve výši 6.820,- Kč 



 
vč. DPH. Tuto částku by si museli jednotlivé soutěžní týmy hradit sami. Zde se nabízí 

přispění jednotlivých obcí. DSO ORP Příbram bude žádat o přidělení dotace MěÚ 

Příbram z dotačního programu „Výchova a vzdělávání“ na podporu polytechnického 

vzdělávání dětí. Realizace projektu by byla od března 2018. 

 

• Projekt: Vzdělávání a sdílení dobré praxe DSO ORP Příbram. Jaroslava Vildová 

sdělila možnost realizace projektu na vzdělávání a sdílení dobré praxe členských obcí 

DSO ORP Příbram. Projekt by mohl podpořit sdílení dobré praxe a zástupci členských 

obcí by navštívili některé z CSS, které působí v oblasti Moravy a navázat dobré 

kontakty v oblasti cestovního ruchu, podělit se o zkušenosti ve veřejné správě se 

zástupci obcí. (možné DSO Podoubraví, Dolní Poolšaví apod.). Vzdělávání by 

probíhalo ve dvou dnech. Celkový rozpočet projektu bude upřesněn na VH v listopadu 

2017. Zde DSO ORP Příbram bude žádat o finanční příspěvek MěÚ Příbram 

z dotačního programu „Zahraniční vztahy a meziobecní spolupráce“. Realizace projektu 

v dubnu 2018. 

 

K bodu neproběhla žádná diskuse. 

 

Usnesení č. 11/04/2017 

 

a) Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram souhlasí s realizací projektu Technická liga 

mládeže – Soutěž Cadet Grand Prix a podáním žádosti o příspěvek do Programu poskytování 

dotací pro rok 2018 města Příbram – Výchova a vzdělávání na realizaci projektu, kdy způsobilé 

výdaje na projekt činí 80 %. 

 

b) Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram souhlasí s realizací projektu Vzdělávání a 

sdílení dobré praxe DSO ORP Příbram a podáním žádosti o příspěvek do Programu poskytování 

dotací pro rok 2018 města Příbram – Zahraniční vztahy a meziobecní spolupráce na realizaci 

projektu, kdy způsobilé výdaje na projekt činí 80 %. 

 

Hlasování:  PRO  4, PROTI    0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

g) Rozvojový dokument  

 

V tomto bodě tajemník zopakoval usnesení č. 08/01/2017, kdy rada Dobrovolného svazku obcí 

ORP Příbram ukládá zaměstnancům Centra společných služeb vypracovat ceník služeb CSS 

pro zpracování rozvojového dokumentu obcí. 

 

Po té zaměstnanci předložili na základě zjišťování přibližných nákladů, kdy lze hovořit o 

zjednodušené verzi za spolupráce obce ve výši cca. 10 tisíc. Otázkou bylo, zda budou 

zaměstnanci tuto agendu z důvodu jiného vytížení schopni v tomto počtu realizovat. Nabízí se 

zde otázka přijmout z Úřadu práce nějakého zájemce a proškolit ho, ale další otázkou je 

poskytnutí potřebného vybavení k jeho pracovní činnosti z důvodu finančních možností 

svazku. Přítomní se k bodu ještě vyjádřili  a zkonstatovali, že DSO zatím tuto službu 

z kapacitních důvodů prozatím poskytovat nebude.  

 



 
Na základě potřeb zajištění rozpočtu, tajemník doporučuje radě projednat opětovně tuto 

záležitost a doporučuje přijmout usnesení o možnosti zpracovávat rozvojové dokumenty dle 

potřeb členských obcí. Jako první využít souhlas obce Dolní Hbity s uzavřením smlouvy na 

zpracování rozvojového dokumentu pro obec, prostřednictvím DSO. 

 

K bodu neproběhla žádná diskuse. 

 

Usnesení č. 12/04/2017 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram schvaluje CSS zpracovávat rozvojové 

dokumenty pro členské obce. Jako první zpracovat obci Dolní Hbity za částku 10tisíc. 

V případě pokrytí nákladů částku ponechat, případně na dalším jednání bude stanovena vyšší 

cena.  

 

Hlasování:  PRO  4, PROTI    0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

g) Návrh rezignace předsedy DSO ORP Příbram Ing. Jana Michálka 

 

Ing. Jan Michálek, starosta obce Dolní Hbity přítomných sdělil, že zvažuje rezignaci na místo 

předsedy DSO ORP Příbram z rodinných důvodů. K tomuto proběhla diskuse všech 

přítomných, s apelací na předsedu aby si to ještě rozmyslel. Po přednesení důvodů všichni 

přítomní uznali časové vytížení předsedy a zvažovali další možnosti.  

 

 

Usnesení č. 13/04/2017 

 

Rada Dobrovolného svazku obcí ORP Příbram bere na vědomí informaci o rezignaci Ing. Jana 

Michálka na místo předsedy DSO ORP Příbram z rodinných důvodů a doporučuje předložit 

návrh k projednání na VH. 

 

Hlasování:  PRO  4, PROTI    0, ZDRŽEL SE   0 

Usnesení bylo schváleno 

 

7) Závěr 

 

Jednání ukončeno v 16 hodin, 30 minut. 

 

Zapsala Jaroslava Vildová, dne 15.09.2017 

 

 

 

 

…………………………………….                            ………………………………………… 

 

 Ing. Jan Michálek, předseda                                Markéta Balková, 2. místopředseda   

 

Příloha 

1x Návrh rozpočtového opatření č. 3/2017 


